
 

 

Intern Intern 

 
  

Møtereferat 
 

Aktivitet: Styremøte IF Frøy 15.08.23 
Deltagere: 
 
 
 
Fravær: 

Morten Forland, Petter Farstadvoll, Øyvind Ø. Danielsen, 
Jørn Michalsen, Espen Hillmann, Anne Mette Klokkerud, 
Anders Røynås, Maya Yasmina Iskandar Christensen, Morten 
Riis Andersen, Henriette Angelica Bakkeli Götz 
 
 

 
Dato: 

 
15.08.23 

Tid og sted Kl 18:30 Skullerud næringspark, Teams møte 
Innkalt ved: Morten Forland 
Referent: Anne Mette Klokkerud 

 
 
 

 
 

Saksliste 
 

Sak: Ansvarlig: Referat: 

Velkommen - godkjenning av 
møtereferat 

Morten 
Forland 

Avventer møtereferat fra Jørn fra juni til neste styremøte. 
 

Oppdatering fra daglig leder Jørn 
Michalsen 

Det har gått med mye tid til Nordisk Mesterskap. Ellers viktig at  
trenere/ledere generelt blir bedre på å ha oversikt over hva 
respektive budsjett skal dekke og ikke dekke.  
 

Rapport/innspill fra 
Landeveiskomiteen – herunder ”elite” 

Morten Riis 
Andersen/ 
Espen 
Hillmann 

Morten: Gruppene er godt i gang etter ferien. Godt oppmøte på 

treningene trass i ruskete vær. Særlig søndagstreningene har hatt 

godt oppmøte.  

 

Espen: NM bra gjennomført. Norges Cup til helgen. Helgen deretter 

til Sverige, tre dagers ritt. Lillehammer Grand Prix pg Gylne Gutuer 

går samme helg som flere andre ritt - uheldigvis. 

Rapport/innspill fra Terrengkomiteen 
– herunder ”elite” 

Petter 
Tiltnes/Petter 
Farstadvoll 

Petter T: Kids: Starter 21/8, drar til Trysil i september. 217 
påmeldte, 115 av disse er barn. Venteliste igjen, 16 Kids på 
venteliste. 7 har fått tilbud om plass. Halv pris på medlemsavgift ut 
sesongen. Blir halv treningsavgift for de som melder seg inn etter 
01.08.23. Satsningsgruppa er i full gang. 
 
Petter F: To fra elite har vært på høydesamling i Italia. Prøveforsøk. 
Blir spennende å se resultatet. Ingen fra elite med i VM i år. Sondre 
vant Verdens Cupen i sprint, meget bra. Er Norges Cup til helgen. 
Satsning på Birken for elite.   

Rapport/innspill fra Banekomiteen – 
herunder ”elite” 

Espen 
Hillmann 

Banen i Asker er ferdig. Dekke er lagt, og ser veldig bra ut. Det 
jobbes med aktivitetsgrupper, herunder oppbygging i regionen og 
kommer som et tillegg til hva som etableres i Frøy. NCK overtar 
bygget i slutten av september. Velodromen åpner i januar 2024. 
Det vil være mulig fra oktober å teste banen, gjennomføre 
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akkreditering m.v.  

Rapport/innspill fra markeds-
/sponsorkomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Maxpuls er fakturert med kr. 25 000,- for første halvår. Frøy har 
mottatt innbetaling. Ellers ikke noe nytt. 

Rapport/innspill fra materialforvalter Øyvind Ø. 
Danielsen 

Bilen er leid ut 97 dager hittil i år. Skal benyttes i ritt kommende 
helg, samt flere ulike ritt kommende helger fremover. Begge dekk 
bak på bilen er skiftet grunnet hull i ett dekk.  
Bedt om mer lagringsplass på Skullerud. Mottatt et altfor dyrt 
tilbud på 40 kvm.  Leter videre etter mer lagringsplass andre steder. 

Økonomi - Budsjett Anders 
Røynås 

Fortsatt god likviditet i klubben. Kr. 788 inn, og kr. 635 ut. Tar en 
sjekk av inntekts - og utgiftssiden når vi er ferdig med sesongens 
ritt. 

Rapport/innspill fra 
rekrutteringsansvarlig 

Henriette 
Angelica 
Bakkeli Götz 

Antall medlemmer er økt fra juni til nå (var nedgang fra mai til 
juni). Politiattestene jobbes det med å få innhentet. Henriette 
sendte ut mail til ca. 60 trenere, og bad om å få inn politiattester. 
Jobber med å legge inn dette i Min Idrett, dog er ikke dette noen 
“lagringsenhet”. Registrert trenere som har gjennomført 
trenerattesten.  
Instagram fungerer, og innlegg/brukeren tagges. Henriette foreslår 
å få til en sosial og hyggelig avslutning for jentene etter sesongen. 
Det må også oppfordres til at jentene trener sammen utover 
høsten.  
Vedtak: Styre stiller seg bak forslaget til Henriette. Henriette følger 
opp. 

Rapport/innspill fra ritt og 
arrangementskomiteen 

Jørn 
Michalsen 

Nordisk Mesterskap i Master ble nylig gjennomført. Det var en liten 
arrangementskomite i utgangspunktet, men man fikk mye og god 
hjelp underveis. Det var motorsykkelvakter som bidro godt til å 
skape trygge forhold. 300 startende. Rittet vil totalt sett gi et lite 
overskudd.  
Holmenkollen sykkelfestival arrangeres til helgen. Oslo 
Terrengsykkelfestival Rittet arrangeres første helgen i september, 
der har vi for få vakter. Mangler ca. 40 vakter lørd og ca. 20 vakter 
søndag.  
Norway Cross på Grønmo arrangeres 21 og 22 oktober. Befaring 
på Grønmo er gjennomført. Vi tror det blir veldig bra å 
gjennomføre arrangementet på Grønmo.   
Klubbmesterskapene skal gjennomføres, trenger flere vakter. To av 
rittene må muligens bytte dager pga tidtaking  

Oppfølgning fra forrige møte:   

1)Jakke til styremedlemmmer Petter 
Farstadvoll/ 
Henriette 
Angelica 
Bakkeli Gøtz 

Petter F holder kontakt med leverandør. Kommer tilbake her. 

2)Status NP Østmarka Morten 
Forland 

Ikke noe nytt. 

4) Oppfølgning Godkjent Idrettslag Anne-Mette 
Klokkerud 

IF Frøy har følgende tiltak på sin vedtatte handlingsplan av 
09.05.23: 

1) Gjennomføre foredrag med Antidoping Norge 
2) Publisere informasjon på nettside/sosiale medier 
3) Alle som søker refusjon til ritt må ha gjennomført ren 

utøver 
1, Vi har mottatt forslag fra Antidoping Norge om møte 18, 19 eller 
21/9. Vi ønsker i stedet å gjennomføre møte i november sammen 
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med annet klubbtreff. Kommer tilbake med konkret dato. Vi kaller 
inn til møte på Skullerudstua. Antidoping Norge inviteres i god tid. 
2. Håkon Zahl redigerer nettsiden til IF Frøy med oppdaterte tiltak 
mht. Ren Idrett/Ren Idrettsutøver. 

Innkomne forslag:   

1)Utnevne representant til møte i ISU Jørn 
Michalsen 

Møte er 20/9,  
 
Vedtak: Petter Tiltnes deltar på møtet for Klubben.  

2)Oslo Marathon Bike Week 2024 Jørn 
Michalsen 

Forslag fra Jørn: 
1/6 arrangeres Terrengsykkelrittet, 5/6 arrangeres Oslo Kalas Cup, 
og 8-9/6 arrangeres Terrengsykkelfestivalen/Norges Cup/ UCI. Ritt. 
Vi håper å trekke synergieffekt av å “samle” rittene over tre helger, 
med mindre tidsbruk mht.  merking av løyper m.m. 
Vedtak: Forslag vedtatt 

3)Ansatte Ungdomstrenere betalt av 
Oslo Kommune 

Jørn 
Michalsen 

Ansettelse av ungdom mellom 16 – 19 år i klubben. Vi har fått 
tilbud om å få økonomisk støtte fra Oslo Idrettskrets 
(Sparebankstiftelsen) til en veileder og fire trenere over tre år.   
 
Vedtak:  
Klubben sier ja til dette og tiltaket gjennomføres i fra nyttår.  

4) Forslag til ny mal styremøte Morten 
Forland 

Ny referat-mal godkjent.  
Referat fra styremøter fra januar til og med mai er sendt til Håkon 
Zahl for innlegg på nettsiden til IF Frøy. 

Neste Styremøte:  12. september 

 


